

6 DAYS 4 NIGHTS • 6天4晚

MELBOURNE & BEYOND EXPLORATIONS 墨尔本深度之旅

- TOUR HIGHLIGHT 诚意安排**
- ★ PUFFING BILLY RIDE 普芬比利蒸汽火车
 - ★ PHILLIP ISLAND 菲利普岛
 - ★ MORNINGTON PENINSULA 晨早温泉+大众浴室
 - ★ SEA ROAD FERRY 大海岛船
 - ★ GREAT OCEAN ROAD 大洋路
 - ★ BRIGHTON BEACH HOUSE 彩色小屋
 - ★ ANTARCTIC JOURNEY + PENGUIN PLUS EXPERIENCE + ANTRACTIC JOURNEY + PENGUIN PLUS

DAY 1 第一天

KUALA LUMPUR → MELBOURNE
吉隆坡 → 墨尔本

Assemble at KLIA and proceed check-in formally, the tour begin with boarding the flight to Melbourne, the capital state of Victoria, 集合于吉隆坡国际机场, 办理登机手续, 乘搭飞机飞往维多利亚的首府, 墨尔本。

DAY 2 第二天

MELBOURNE / PHILLIP ISLAND
墨尔本 / 菲利普岛

Upon arrival, proceed to the following tour
MELBOURNE CITY TOUR: Which includes Victoria Market (Closed On Monday, Wednesday and Public Holiday), Fitzroy Garden, St. Patrick's Cathedral, Royal Exhibition Building, Federation Square, Arts Centre, Shrine of Remembrance, Town Hall and Parliament House.
抵达后, 前往游览
墨尔本市区游: 维多利亚皇后市场 (每逢星期一、星期三及公共假期休息), Fitzroy庭院, 圣帕特里克大教堂, 皇家展览馆, 联邦广场, 艺术展览馆, 烈士纪念碑, 国会大厦。

PHILLIP ISLAND + PENGUIN PLUS: Upon arrival, proceed to Penguin Plus for superb up-close viewing of the amazing wildlife of the Little Penguin Parade.
菲利普岛 + PENGUIN PLUS: 前往菲利普岛欣赏在澳洲世界闻名的企鹅巡游。

ANTARCTIC JOURNEY: Immerse yourself in a spectacular multimedia experience and enjoy the fun.
南极之旅: 通过多媒体科技, 为游客带来身临其境的南极体验。

DAY 3 第三天

PHILLIP ISLAND / MORNINGTON PENINSULA
菲利普岛 / 莫宁顿半岛

After breakfast, proceed to visit
AMAZE N THINGS: Discover the world of optical illusions, puzzles and mazes.
早餐后, 前往游览
AMAZE N THINGS: 体验一些古灵精怪的玩意, 包括光学幻觉等等。

CHOCOLATE FACTORY: A celebration of all things chocolate, with interactive machines to play with, fascinating facts and the ability to make your own chocolate on the spot.
巧克力工厂: 亲身体验与观赏巧克力的制作过程。

MORNINGTON PENINSULA HOT SPRING: (Include Towel Hire) Relax and enjoy the natural hot spring in the pool.
半岛温泉-大众浴室: 享受自然愈合海域的矿产丰富的热水池泡汤。

DAY 4 第四天

MORNINGTON PENINSULA / GREAT OCEAN ROAD / MELBOURNE
莫宁顿半岛 / 大洋路 / 墨尔本

After breakfast, proceed to **Sea Road Ferry** and visit

GREAT OCEAN ROAD: Melbourne most beautiful scenic roads and greatest breath-taking coastline drives of south-west Victoria through an extended all the way to the famous and amazing photo stop of the limestone stacks rising dramatically from the southern ocean, the landmarks known as the Twelve Apostles and other limestone along the way, known as Loch Ard Gorge and London Bridge. After the tour, transfer back to Melbourne, journey across the West Gate Bridge, a large cable-stayed box girder bridge into the city.
早餐后, 乘搭渡轮前往游览
大洋路: 墨尔本最美的海岸公路, 也是世界的最大的战争纪念品。其地标包括十二门徒石, 石灰岩及伦敦教桥。之后, 途经西大门桥返回墨尔本。

DAY 5 第五天

MELBOURNE / YALLA VALLEY / MELBOURNE
墨尔本 / 雅拉谷 / 墨尔本

After breakfast, proceed to visit
PUFFING BILLY RIDE: One way ride aboard Australia's oldest steam train, from Belgrave to Menzies Creek.
早餐后, 前往游览
普芬比利蒸汽火车: 乘坐澳洲最古老的蒸汽火车游览丹蒂农山脉。

BRIGHTON BEACH HOUSES: To view colorful Bath Houses.
彩色小屋: 游览海边的彩色小屋。

DFO OUTLET SHOPPING: One of the famous branded shopping outlet in Australia.
DFO OUTLET SHOPPING: 澳洲其中之一著名的现代购物中心。

在此聚集世界各地的时尚名牌。

DAY 6 第六天

MELBOURNE → KUALA LUMPUR
墨尔本 → 吉隆坡

After breakfast, check-out of hotel, free at own leisure to explore Melbourne City until time transfer to airport for your flight back home.
早餐后, 办理退房手续, 您可自由活动探索墨尔本城市直到时间送往机场。

Day	天数	Breakfast	早餐	Lunch	午餐	Dinner	晚餐	Agency	S/B
1	1	-	-	-	-	Meal On Board	机上用餐	Hotel	酒店
2	2	Meal On Board	机上用餐	Thai Lunch	泰式午餐	-	-	The Waves Hotel or similar class [4****]	
3	3	Continental Breakfast	欧式早餐	Western Lunch	西式午餐	-	-	Best Western Hotel similar class [4****]	
4	4	Continental Breakfast	欧式早餐	Fish & Chip	炸鱼排	Whole Abalone + Chinese Dinner	鲍鱼 + 中式晚餐	Rydges Melbourne similar class [4****]	
5	5	Hotel	酒店早餐	German Buffet	德国自助餐	Chinese Dinner + Lobster	中式晚餐 + 龙虾	Rydges Melbourne similar class [4****]	
6	6	Hotel	酒店早餐	Meal On Board	机上用餐	-	-	-	-

TOUR CODE MEL6

ALL-IN TOUR FARE / 全团价 (RM)
ADULT / 成人 : _____ PER ADULT
CHILD WITH BED / 小孩占床 : _____ PER CHILD
CHILD NO BED / 小孩不占床 : _____ PER CHILD

ALL-IN: Tour Fare / 团费 (Based On Twin Share) + Taxes & YO
Taxes / 机票税 + 燃油费 + 港口费 / 小费 + Travel Insurance / 旅游
保险 + Agent Collection Fee (ACF) / 手续费 + Visa / 签证

IMPORTANT NOTE 重要讯息

The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use.
以上行程, 餐食及酒店安排仅供参考, 最后安排以当地旅行社为准及航班改为准。

DEPARTURE DATES

DISCLAIMER: Images featured are for provisional purpose only. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary, with or without prior notice. The above information is correct at the time of printing and for references only. All flight and hotel are provisional and will be subject to final confirmation. *Term and conditions apply when you purchase this full package / ground tour. Kindly please refer to the term and conditions at the back page of invoice. Separate document attached.